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Статья посвящена актуальной и малоисследованной проблеме в трудовом праве — интерпретационной технике трудо-
вого права. Дан авторский анализ способов (приемов) интерпретационной техники в трудовом праве с учетом отраслевых 
особенностей. Обоснована необходимость легализации в Трудовом кодексе РФ принципа толковании всех неразрешимых 
противоречий, неясностей нормативных правовых актов о труде, локальных нормативных актов, договорных и индивидуальных 
актов в пользу работника, раскрыто содержание этого принципа. Проведено разграничение пробелов в трудовом праве и 
квалифицированного молчания закона (законодателя). По результатам исследования внесены предложения de lega ferenda.
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The article is devoted to an actual and little-studied problem in labor law — the interpretive technique of labor law. The author’s 
analysis of methods (techniques) of interpretive techniques in labor law, taking into account industry specific features, is given.  
The necessity of legalization in the Labor Code of the Russian Federation of the principle of interpretation of all insoluble contradictions, 
ambiguities of normative legal acts on labor, local normative acts, contractual and individual acts in favor of the employee is 
substantiated, the content of this principle is disclosed. A distinction has been made between gaps in labor law and qualified silence 
of the law (legislator). Based on the results of the research, proposals were made de lega ferenda.
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